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Taskforce Afrikaanse varkenspest  -  Betrokkenheid Vlaanderen

Recent werd op initiatief van het Federaal Agentschap voor de Veiligheid van de 
Voedselketen (FAVV) een taskforce opgericht in het kader van de Afrikaanse 
varkenspest. Die ziekte verspreidt zich snel over heel Europa sinds ze in 2014 vanuit 
Rusland via everzwijnen westwaarts trok. Eerst waren de oostelijke EU-lidstaten aan de 
beurt, maar inmiddels hebben Duitsland en Nederland preventieve maatregelen 
genomen. Denemarken overweegt zelfs een muur van ecorasters aan de grens met 
Duitsland om de evers op die manier buiten te houden. 

In ons land neemt de everzwijnenpopulatie zeer snel toe. In bepaalde regio’s in 
Vlaanderen geldt reeds een nultolerantie tegenover de dieren en is er bijzondere 
bejaging toegestaan. Gelet op de toenemende dreiging van Afrikaanse varkenspest is het 
dus een goede zaak dat het FAVV een tandje bijsteekt met de oprichting van de taksforce 
én dat ook Vlaanderen betrokken wordt bij dit initiatief.

1. Maakt Vlaanderen deel uit van de taskforce Afrikaanse varkenspest?

2. Wie is nog vertegenwoordigd in die taskforce?

3. Wat is de precieze taakomschrijving van de taskforce?

4. Beschikt de taskforce over een specifiek budget? Zo ja, hoe groot is dat en welke 
bijdrage levert Vlaanderen hieraan?

5. Worden ook afspraken gemaakt tussen de federale overheid en de deelgebieden over 
de financiering van bestrijdingsmaatregelen indien de ziekte zou uitbreken? Zo ja, 
welke?

6. a) Zal de taskforce een concreet actieplan ontwikkelen om de Afrikaanse 
varkenspest in ons land te voorkomen? Zo ja, zal Vlaanderen daarbij betrokken 
worden?

b) Wat zijn de belangrijkste aandachtspunten die Vlaanderen zal aanvoeren?

7. Is de minister van oordeel dat het FAVV hoort in te staan voor de coördinatie voor 
zowel preventie als eventuele bestrijding van de ziekte, gelet op het uitermate groot 
belang van ‘eenheid van commando’ indien zich een crisissituatie zou voordoen?
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1. Ja. 

2. De federale, de Waalse en de Brusselse overheden en vertegenwoordigers vanuit het 
diergeneeskundig onderzoek, de landbouwsector, de agrovoedingssector, de 
veterinaire sector, de jacht en de transport- en de bouwsector.

 
3. De taakomschrijving is dubbel:

- het formaliseren van een netwerk en het aanwijzen van de specifieke 
contactpersonen; 

- het ontwikkelen van een actieplan “African Swine Fever”.

4-5.Gezien het dierengezondheidsbeleid een federale bevoegdheid is, wordt de uitvoering 
van dat beleid door de federale overheid gefinancieerd.

6. a) Ja. 

b) Een uniforme communicatie/sensibilisering naar de betrokken actoren, een goede 
samenwerking tussen de overheden, aangewezen bioveiligheidsmaatregelen, een 
aangepast jachtbeheer, verwerking van everzwijnkarkassen en monitoring van de 
infectie. 

7. Ja.


